
Doručování zásilek. 

  

Vážení spoluobčané,  

zasypali jste nás rozhořčenými vzkazy, že máme něco dělat s roztockou poštou, která 
nedoručuje už několik týdnů včas či vůbec zásilky všeho druhu.  

Dvakrát jsem v minulém týdnu  poštu navštívil, jednou zde jednal pan kolega Vápeník z 
úřadu.  

Telefonování na všechna možná na www zveřejněná  čísla bylo marné, nelze se dovolat ani 
sem na poštu, ani na nadřízené pošty, ani na nadřízené nadřízených pošty.  

Pošta (doručovatelská sekce) je skutečně v krizi. Část zaměstnanců dala výpověď, zbytek 
nestíhá, i když doručují o přesčasech.   

Jednali jsme s paní zástupkyní vedoucí zdejší pošty a s šéfkou doručovatelů paní Červenou. 
Obě situace mrzí a dělají vše pro to, aby sehnali náhradní doručovatele, brigádníky, 
pomocníky.  

V současné personální nouzi, která v Česku existuje, je to nadlidský úkol.  

Pošta je pozoruhodně strukturována: paní vedoucí místní pošty velí jen přepážkám, paní Č 
velí doručovatelům na několika poštách v okolí. Doručovatelům se vládne z Rudné, nikoliv z 
Roztok. To si ovšem zmíněné vedoucí etc. nevymyslely, to je dílo zhůry.  

V nejbližší době se sejdu s pracovníkem doručovacího depa v Rudné, bude mne informovat 
o situaci. Odhaduji ale, že to nebude jiná zpráva, než jakou jste si právě přečetli.  

Co poště jako vedení obce velmi vyčítáme, a to na úrovni místní i vyšší, je skutečnost, že 
vůbec o situaci neinformují. Nenapadlo je dát echo radnici, která by informaci zveřejnila na 
webu a fb.  

Je mi líto, že nemám lepší zprávu než tu, že věci se věnujeme, na poštovní panáčky všeho 
druhu tlačíme a tlačit budeme, napíšeme stížnost generálnímu řediteli pošty - ale to je 
opravdu všechno, co s tím můžeme dělat.  

Tomáš Novotný  

 

 


